
Commissie Portefeuille

houder

Vraag Antwoord

Ruimte Van Orden Klopt het dat de legesopbrengsten na 
invoering van de Omgevingswet lager 
zijn?

Ja, er kan meer vergunningsvrij gebouwd worden.

Ruimte Albers Suggestie bij 2.2.3 Noordtak: toevoegen 
Twente en volgorde wijzigen: Liemers 
voorop

De suggestie nemen wij in welwillende overweging.

Ruimte Albers Suggestie bij rapport Mobiliteitshub: 
rapport ook informatief naar de raad 
brengen

De suggestie nemen wij in welwillende overweging.

Ruimte Albers Vraag: komt er nog een verlichtingsplan 
voor het voorterrein TCF?

Er vinden nog kleine aanpassingen aan het plein plaats. We zullen 
bezien of ook de zichtbaarheid van met name de looproute van en 
naar de ingang kan worden vergroot zonder dat dit afbreuk doet aan 
het karakter van het plein.

Ruimte Boone Is de muur bij de Oude Wal op het 
Masiusplein nog veilig?

De muur verkeert in slechte staat. Voor de korte termijn borgen wij 
met tijdelijke maatregelen de veiligheid. Voor de langere termijn 
kijken we naar een fraaiere invulling dat recht doet aan de status van 
rijksmonument.

Ruimte Albers Zijn er vervolgacties in beeld na het 
afschaffen van de hondenbelasting, 
bijvoorbeeld toevoegen van afvalbakken?

Nee



Ruimte Albers Aanbiedstation: 

a. Hoe wordt de prijs bepaald voor 
aangeboden afval, per volume of per 
gewicht?
b. Wat zijn de nieuwe tarieven van 
verschillende afvalsoorten. Blijven oud 
papier en groenafval gratis? 

a. De aanbieder betaalt per gewicht. Het wegen gebeurt met behulp 
van een weegbrug.

b. Wat nu gratis kan worden aangeboden, blijft gratis. Het beoogde 
tarief voor afval waarvoor betaald moet worden is € 0,11 per kg. 

Ruimte Boone Onderhoud van de Sporthal Giesbeek is 
niet vermeld in het IAP, is dit gebouw van 
de gemeente en hoe zit het met (de 
kosten van) het onderhoud? 

In de tijd dat het IAP is opgesteld (de periode 2019-2020) waren de 
sporthallen en het zwembad ondergebracht bij Ataro. In die periode 
was Ataro volledig verantwoordelijk voor al het onderhoud en 
vervangingen, vandaar dat het onderhoud niet in het IAP is 
opgenomen. Vervanging en verduurzaming van de 
sportaccommodaties staat als het goed is wel in de routekaart 
verduurzaming benoemd (onderdeel van het IAP).

Inmiddels heeft de gemeente een ander type samenwerking met 
Ataro in de vorm van een DVO. Dit betekent dat wij als gemeente 
inmiddels wel weer verantwoordelijk zijn voor het groot onderhoud 
en vervangingen van de sporthal.

Samenleving Albers Wat is de status van de subsidie voor 
Zevenaar Muziekstad? 

In de Meerjarenbegroting 2023-2026 wordt de 
bezuinigingstaakstelling voor culturele festivals en Zevenaar 
Muziekstad teruggedraaid. De financiële middelen hiervoor hebben 
we opgenomen. 

Samenleving Bijl Zijn er ideeën om de ambulancepost te 
verplaatsen (uit het centrum, centraler aan 
hoofdwegen?)

Nee.



Middelen Boone Hoe is het verloop van de TONK-regeling 
en het budget dat overblijft? Hoe zit het in 
elkaar en waar is het restbedrag voor 
bedoeld? Is dit vrij te besteden? 

De middelen voor de TONK-regeling (Tijdelijke ondersteuning 
Noodzakelijke Kosten) zijn in 2021 via de algemene uitkering 
beschikbaar gesteld door het Rijk aan de gemeenten. In de 1e VGR 
2021 zijn middelen geraamd onder het programma ‘Sociaal Domein – 
Minimabeleid’ voor een bedrag van € 550.000. Deze middelen zijn in 
2021 besteed voor een bedrag van € 75.000. Het restant is in het 
resultaat bij de jaarrekening 2021 opgenomen en uiteindelijk in de 
algemene reserve gestort. 

Middelen Boone De algemene reserve op 1 januari 2022 
bedraagt € 41.240.000.
De algemene reserve op 1 januari 2023 
bedraagt € 30.668.000.
In 2022 is er een bedrag van €6.537.373 aan 
de algemene reserves toegevoegd.
Dit houdt dus in dat er over 2022 € 
17.109.373 aan de algemene reserves is 
onttrokken, dan wel naar 
bestemmingsreserves of voorzieningen 
zijn overgebracht. 
Heeft de organisatie een eenvoudig 
overzicht van alle onttrekkingen? We 
kunnen natuurlijk ook alle raadsbesluiten 
nagaan, maar wellicht is het eenvoudiger 
met een overzichtje.

Zie tabel 1 voor het overzicht van alle onttrekkingen. 

Middelen Boone Duidelijk is dat door verkoop van 
bouwgronden de voorraden BIE en 
daarmee ook de verliesvoorziening 
afnemen.

Na de constatering van de positieve verliesvoorziening en negatieve 
voorraden is een nieuwe opzet gemaakt en zijn de GREX 
boekwaarden en verliesvoorziening aangepast. Per abuis zijn deze 
nieuwe gegevens niet aangepast in de geprognosticeerde balans. De 



Maar negatieve voorraden BIE en een 
positieve verliesvoorziening per 31 
december 2025, is dat wel correct? Zou dit 
toegelicht kunnen worden? En dan het 
verloop naar 31 december 2026?

meest actuele gegevens van de grondexploitatie zijn nu verwerkt in 
de geprognosticeerde balans. Zie hiervoor tabel 2. 



Tabel 1: Geraamde onttrekking Algemene reserve 2022 Bedrag: Besluit:

Instellen reserve afschrijving locatie Vesterbos 6.500.000 Kadernota 2022

Initiatief woningbouw: uitvoering woningbouw 3.000.000 MJB 2022-2025

Vorming bestemmingsreserve duurzaamheid 1.500.000 Raadsbesluit 26-01-2022

Invoering Omgevingswet 1.276.662 Kadernota 2018; bedrag uit voorgaande jaren t.b.v. implementatie

Achterstand onderhoud groen 1.250.000 IBOR, zie 2e VGR 2022 en raadsvergadering 19-10-2022

Achterstand onderhoud wegen 1.000.000 IBOR, zie 2e VGR 2022 en raadsvergadering 19-10-2022

Noodherstelfonds 600.000 Raadsbesluit 20-04-2022

Overname WMO-hulpmiddelen 500.000 2e VGR 2022

Project Energieneutraal eigen organisatie 309.252 Kadernota 2018, bedrag uit voorgaande jaren

Regeling voucher voor MKB-ondernemers 300.000 Raadsbesluit 20-04-2022

Regeling vouchers voor horecaondernemers 200.000 Raadsbesluit 20-04-2022

Implementatiebudget bezuinigingen 165.852 Oorspronkelijk € 200.000. MJB 2020-2023

Subsidie SV Gelders Eiland 113.084 Raadsbesluit 22-12-2021

Woonrijp maken Vierkenshof Tolkamer 101.801 Raadsbesluit 26-09-2018

Initiatief woningbouw: personele capaciteit voor ontwikkeling 60.000 Amendement 03-11-2021

Project 'Klant staat centraal- verbetering dienstverlening' 41.697 Kadernota 2018 – restantbedrag

Sloopkosten Nieuwe Komstraat Lobith 40.000 Raadsbesluit 22-12-2021

Diversen < € 25.000 151.456

Totaal 17.109.804



Tabel 2:


